
Vragen voor de Besluitvormende raadsvergadering van 5 september 2022 
 
Milsbeek, 5 september 2022. 
 
Geacht college, 
 
Tijdens de voorbereidende raadsvergadering van 05 september 2022 willen wij als 
CDA fractie bij agendapunt 12 de volgende vragen aan de orde stellen: 
 
Inleiding: 
Het is nog slechts ruim twee weken voordat de kermis in Milsbeek plaats vindt.
Er is een groep inwoners van Milsbeek die zich inspannen om een aantrekkelijke kermis op poten te 
zetten. Daarnaast wordt er vanuit de horeca een feesttent verzorgd, houdt Fanfare Crescendo weer een 
openingsconcert en zijn er meerdere andere initiatieven zoals bijvoorbeeld een kleurwedstrijd voor de 
jeugd. Het is derhalve belangrijk dat de kermis voldoende uitstraling heeft. 
 
Wij hebben signalen ontvangen dat nog niet alle wensen/zaken geregeld zijn, en dat de ondersteuning 
vanuit de gemeente gering is. De invulling van de kermis is nog een vraagteken.
 
Derhalve hebben wij de volgende vragen:  

- Is het college bereid om op korte termijn in overleg te treden met Stichting Kinderwerk 
Milsbeek over de nog openstaande punten?

- Is het college ook in overleg met andere kerkdorpen om te komen tot een passende invulling 
van de kermissen, daar waar deze de komende weken nog gepland zijn? 

 

Namens de CDA-fractie, 
Ronnie Rutten 


